



环境管理体系认证证书

证书号: 18124E20885R0M

兹证明

新辉开科技 (江苏) 有限公司

统一社会信用代码: 91320913MABWAFMNXA

注册地址: 盐城市盐南高新区新河街道新园路 33 号 7 幢

经营地址: 盐城市盐南高新区新河街道新园路 33 号 7 幢

生产地址: 盐城市盐南高新区新河街道新园路 33 号 7 幢/盐城市盐南高新区新河

街道赣江路3号3幢模组产线1线、2线

建立的环境管理体系符合

GB/T24001-2016/ISO14001:2015 环境标准全部条款的要求

认证范围

触摸屏和液晶显示模组的制造及其场所所涉及的环境管理活动 初次获证日期: 2024年09月26日

证书有效期: 自 2024年09月26日至2027年09月25日

第一次监审 贴标处

第二次监审 贴标处

本证书认证范围不包括未获得有效的国家规定的相关行政许可、资质许可的产品/服务范围; 本证书通过CICC定期监督审核保持,与年度《保持认证通知书》共同方为有效; 本证书信息可在国家认监委网站; www.cnca.gov.cn及CICC网站www.cicc_int.com查询。















ENVIRONMENTAL MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

Certificate No:18124E20885R0M

We hereby certify that New Vision Display (Jiangsu) Co.,Ltd.

Credit No:91320913MABWAFMNXA

Registration Add:Building 7 of No.33,Xinyuan Road,Xinhe Street,Yannan High-Tech Zone,Yancheng City Business Add:Building 7 of No.33,Xinyuan Road,Xinhe Street,Yannan High-Tech Zone,Yancheng City Production Add:Building 7 of No.33,Xinyuan Road,Xinhe Street, Yannan High-Tech Zone,Yancheng City/Module Production line1 and line2,Building 3 of No.3,Ganjiang Road,Xinhe Street,Yannan High-Tech Zone,Yancheng City

Has implemented and maintains a **Environmental Management System**Which fulfils the requirements of the following standards
GB/T24001-2016/ISO14001:2015

Scope of certification

Manufacture of Liquid Crystal Display Modules and Touch Panels and related to the environmental management activities

Initial issuance date: September 26,2024

This certificate is valid during: September 26,2024 — September 25,2027

First	
First	Qualified
supervision) mork
and audit	mark

Second	Qualified
supervisio	n mark
and audi	

The certification registration scope doesn't include those product/service scopes which fail to be covered by the relevant effective administration permission and qualification permission regulated by the state;

The effectiveness of this certificate shall be validated by annual surveillance audit of CICC the certificate shall be valid when used together with the surveillance audit conclusion;

The related information of this certification can be searched on the portal of CNCA www.cnca.gov.cn Or the site of company www.cicc-int.com.







